
Respostes a la Ciutadania del Grup Municipal PSC al Ple 16/7/08 
 
Registre 11116 
Nuria Roig de Mariana 
Per al PSC 
 
Article Pont: Gran sorpresa al veure que la festa de Finestrelles tant sols 
té tres ratlles de comentari, mentre que Can Vidalet té tota la resta 
d’espai. 
“Pregunta per el Ple de juliol” per contestar el Sr. Giner o Sra. Díaz. 
Explicació d’aquest fet.  
 
Si em permeten, contestaré jo mateix com a regidor de Comunicació. He 
demanat el Pont per veure això i home, la veritat, es veu que, a nivell 
d’impacte, Can Vidalet i Finestrelles tenen el mateix tractament. A nivell 
d’impacte sí queda clar que és el mateix. Hi ha dues fotografies de la festa 
major de Can Vidalet i dues fotografies de la festa major de Finestrelles. Per 
tant, hi ha un repartiment en aquest sentit. Hi ha dos terços de la informació per 
a Can Vidalet i un terç per a Finestrelles. Hi ha hagut un criteri merament tècnic 
dels redactors de la notícia.  
 
Registre 11475 
Edi Rovira 
Per al PSC 
 
 
1ª - Les persones de mobilitat reduïda, no podem anar des de la Plaça 
Catalunya al Parc dels Torrents perquè no podem baixar la vorera. El únic 
camí qu’es queda es anar pel mig del carrer Sebastià Irla fins a la cadena. 
Els hi demanem que facin un rampa amb asfalt a la vorera de la Plaça, 
mentre no s’arregla l’entorn 
 
M’agradaria concretar el punt, ho mirarem, i si hem de fer una petita rampa per 
facilitar l’accés, doncs la farem. 
 
2ª- El diumenge 6 de Juliol a les 12 del migdia, vaig intentar (vaig amb 
cadira de rodes) entrar al Parc del Torrent d’Farré per darrera de Can 
Tinturé i no vaig poguer, perquè la rampa ja no existíi. La rampa se havia 
transformat amb escales. 
Després per darrere del Ajuntament i vaig poguer entrar. Al moment amb 
vaig trobar amb una rampa molt dreta que la cadira patinava. Vaig baixar 
la rampa com vaig poguer, menos mal que anava acompanyat, i volíem 
anar al carrer Montserrat, tampoc vaig poguer perquè la rampa era una 
escala 
Les pmr, que som persones com els demés, el hi demanem que les 
rampes del Torrent d’Farré les facin d’un material estable (asfalt, ciment, 
etc.) i no de terra i fusta que quan plou desapareixen, No es parlin de 
disseny perquè lo important son les persones 
 



Evidentment que l’important són les persones, i ho compartim enterament. Jo ja 
he respost abans a aquesta pregunta i he dit que l’accessibilitat al parc, per a 
persones amb mobilitat reduïda en aquest sector està prevista a través del 
carrer Montserrat, no es poden fer accessibles totes i cadascuna de les 
entrades que té aquest parc que, d’altra banda, són nombroses.  
 
3ª- Vaig intentar sortir del Torrent d’Farré per anar per sota el Pont 
d’Esplugues i no  vaig poguer perquè ara en posat una valla i un 
diumenge al migdia estar tancat amb clau 
Els hi demano qu’aquesta valla estigui oberta com els altres parcs públics 
i qu’el seu horari estigui a la vista del públic 
 
Aquesta tanca es va posar per motius de seguretat, perquè entraven cotxes i 
motos i per altra banda aquest accés a través del bucle no és el més indicat per 
motius obvis de seguretat. 
 
4ª- Al final vaig sortir, gràcies a la brigada que passava i amb van obrir. 
Vaig anar per sota el Pont d’Esplugues fins en davant del edifici Simbol 
però vam trobar el problema que no podíem pujar la vorera. 
Els hi demano que posin una mica d’asfalt i fer una rampa mentre no 
s’arregla el entorn 
 
El que sí que està clar i ja hem contestat abans, també en aquest mateix sentit, 
és que vàrem posar la tanca, la vàrem refer perquè entraven tota mena de 
vehicles, particulars, motos, per aquell sector, i a més a més creiem  que no és 
el lloc més adequat per accedir en cadira de rodes, perquè al bucle aparquen 
vehicles, van en doble sentit i, per tant, pensem que no és el lloc més adequat 
per fer-ho accessible per a persones de mobilitat reduïda. Llavors ens remetem 
a que l’entrada en aquest sentit en aquell sector és a través del carrer 
Montserrat. 
 
 
5ª- Al carrer Puig d’Ossa nº 9 estan fen una estructura de ferro que 
contrasta molt amb seu entorn 
Amb poden explicar perquè el Ajuntament ha donat permís per fer 
aquesta aberració 
 
Bé, és un permís el qual empara una llicència urbanística. És una estructura de 
ferro que després s’haurà de revestir perquè allò que s’està construint allà és 
un habitatge i per tant, l’estructura de ferro és la que ha de suportar tota 
l’edificació.  
 
 
Registre 11508 
Mª Teresa Carbonell 
Per al PSC 
 
Pregunta pel ple 
Pel PSC 

• Sobre la fuita d’aigua del Pont d’Esplugues: 



Ja fa més de dos anys que dura i sovint hem estat preguntant per ella. 
El Ple del mes de gener ens vau contestar que durant el mes de juliol i 
agost es farien les obres que han de consistir en substituir la gespa 
per una capa impermeabilitzada de manera que no sigui necessari el 
rec i que per tant s’eviti les filtracions. Quan s’iniciaran aquestes 
obres? 

 
Nosaltres hem rebut fa qüestió de 10 dies aproximadament els estudis de 
l’ATM on s’especifiquen quines seran les accions, i concretament en el pont es 
preveu fer una capa de aglomerat asfàltic en el que ara és la gespa per mitigar 
el que seria la fuita d’aigua que segurament es produeix a través del rec de la 
gespa. Per tant, està previst i pendent de confirmar amb l’ATM. Jo tinc una 
reunió amb el director, tècnic Marc Garcia per acabar de concretar la data de 
les obres, aquestes i unes altres obres relatives al traçat del tramvia que s’han 
de fer a l’Avinguda de Cornellà com l’encaix de tapes, la repavimentació 
d’alguns desnivells, la renovació total de les voreres del Pont d’Esplugues, la 
substitució de material formigó actualment colorit amb un altre paviment asfàltic 
també colorit, i això estava previst fer-ho, en principi, al mes d’agost, tal com es 
va quedar. 

 
• El dia 8 de juliol l’autobús amb que anava es va haver de desviar 

abans d’arribar a Sant Joan de Déu, segons ens van dir per una 
fuita de gas a la zona de CAUFEC. Aquest fet com a mínim va durar 
4 hores. Va ser realment una fuita de gas? Quin abast va tenir? 

 
Va ser una fuita de gas provocada pel trencament de la canonada per un dels 
arbres que es volia trasplantar. En treure l’arbre tenia enganxada una 
canonada de gas i la va partir. Hi va haver un tall de trànsit per motius de 
seguretat i es va restablir el servei sense cap més novetat. Van assistir 
bombers i policia local, i en cap moment hi va haver un risc per a les persones.  

 
• Sobre el PAM: 
 

 Quanta gent va contestar i va fer suggeriments sobre el PAM? 
 
Quant al tema que em pregunta, que ja són dades numèriques, li podem dir el 
següent, quant a les xifres: En total hi ha hagut tres accions i  hi han participat 
un total de 699 persones directament. El procés participatiu desenvolupat al 
mes de maig, concretament des del 28 d’abril al 2 de juny, es van rebre 21 
aportacions. A l’audiència pública de presentació del Programa Municipal van 
participar 49 persones i al procés participatiu d’audiència pública per a nois i 
noies van participar 624 alumnes. 
 

 D’aquestes respostes quin percentatge hi ha de cada barri? 
 
Respecte a quantes persones van participar de cada barri, el percentatge que 
tenim nosaltres és que el 38% van ser de La Plana, el 19% de Can Vidalet, de 
Can Clota i el Centre un 8%. Finalment, de Finestrelles, El Gall i La Miranda un 
4%. Jo crec que és un moment també adequat, responent a aquesta pregunta, 



per donar les gràcies al conjunt de la ciutadania que ha participat en la millora 
del Pla d’Actuació Municipal amb els seus suggeriments. 

 
 Com és que hi va haver tan poca participació el dia de la 

presentació en l’Audiència Pública? No seria lògic que la gent 
que ha participat hagués assistit per escoltar els resultats? 

 
Jo crec que va ser, quant a audiència pública, la més nombrosa que hi ha 
hagut fins ara, fins a aquests moments, i per què no va haver més gent no li 
puc dir. Varem utilitzar els mitjans de difusió que varem estimar adequats, El 
Pont d’Esplugues concretament que es reparteix bústia a bústia, es feia esment 
de la celebració d’aquesta audiència pública i per tant va ser totalment lliure 
l’assistència de la gent, va venir qui realment va voler assistir. Jo no li puc dir 
res més sobre això.  

 
 Quins suggeriments de la ciutadania es van recollir i quins no? 

 
Quant a les propostes que s’han recollit, no s’han pogut recollir evidentment 
aquelles propostes que eren del tot impossible assumir o bé aquells comentaris 
que, si bé, fa que en prenguem bona nota per a la millora d’alguna qüestió 
concreta en relació a algun servei, no són propostes per incloure dins el 
Programa d’Actuació Municipal, són suggeriments relacionats amb la gestió 
municipal. El resultat d’aquest procés és que el redactat del Pla d’Actuació 
Municipal inclou 57 noves aportacions confeccionades a partir dels 
suggeriments i respostes ciutadanes, i inclou els compromisos adquirits en 
audiència pública per nois i noies.  
 
 
Registre 11509 
Mª Teresa Carbonell 
Jordi Raventós 
Per al PSC 
 
Pregunta pel Ple 
Pel PSC 
 

• Una reflexió: hem sabut pel mossèn de la parròquia que la cessió 
de la Creu i el Sagrat Cor està a punt de portar-se a terme. Ens 
hauria agradat i hagués estat un detall per part vostra, que a les 
persones que ens hem estat interessant ple rere ple per aquest 
tema, se’ns hagués dit alguna cosa. 

 
Aquesta va ser una pregunta recorrent per vostès que la vàrem contestar en 
successius plens. Els hi vàrem dir que estava pendent d’un conveni, els hi 
vàrem dir que estava en un procés de restauració, i és veritat, perquè me’n 
recordo perfectament que, en una de les respostes que li vaig donar jo li vaig 
dir si vostès s’oferien a fer el trasllat també, no? Es van oferir a ajudar a fer el 
trasllat d’aquestes imatges de la parròquia. Ja ho vaig pensar en aquells 
moments, però malauradament va coincidir amb una malaltia de la Sra. 
Carbonell de què afortunadament ja està guarida, i vaig pensar-ho realment, el 



que passa és que va coincidir amb aquell moment, i no la vaig trucar, però 
m’hagués agradat fer aquest trasllat aprofitant el seu oferiment voluntari d’ajut.  
 
 
Registre 11510 
Jordi Raventós 
Per al PSC 
 
Quan es va instal·lar a Esplugues MEDIAPRO, havia de ser, segons vau 
dir vosaltres mateixos, un projecte que havia de fer avançar el nostre 
municipi pel que suposava quan a dinamització que una empresa amb el 
grau de desenvolupament tecnològic i mediàtic com el MEDIAPRO, estés 
a la nostra població. Fins i tot crec se li va arribar a donar un Premi Pont. 

 Què ha passat doncs amb aquesta empresa? 
 Per què ha marxat d’Esplugues? 

 
Bé, la notícia no és així exactament. Media Pro el que fa és construir al 22@ un 
nou edifici i també s’instal·la allà. No obstant això, no deixa l’edifici del Gall, tota 
la part tècnica queda instal·lada a l’edifici Imagina que actualment hi ha en 
aquest sector. El que serien les oficines, etc., i tot això passa al 22@, però aquí 
es queda la seu tècnica, es queda la Sexta, es queda TV3 també amb 
l’explotació dels estudis, per tant, en aquest sentit, no hi ha un desplaçament 
de Media Pro a 22@, sinó una part de l’empresa Media Pro.  

 
 Quins incentius penseu oferir a les noves empreses que han de 

venir a conformar aquest nou parc empresarial que hi ha previst a 
Esplugues perquè no passi el mateix que amb MEDIAPRO? 

 
Nosaltres donem facilitats per a la tramitació de llicències, però els incentius no 
només han de ser econòmics, els incentius ja els té la pròpia localitat, que és el 
que fa que una empresa decideixi instal·lar-s’hi, com és el cas, per exemple, ja 
ho hem dit altres vegades, de Codorniu, el cas de Panrico, Cobega, el cas 
d’empreses de primer nivell estatal. Els incentius, segurament, són la nostra 
bona situació a nivell d’equipaments, l’estructura urbana de la ciutat, els parcs i 
els jardins que fan que les empreses vulguin sortir de Barcelona i buscar 
entorns més agradables per al conjunt també dels treballadors. En aquest 
sentit, jo crec que el millor incentiu que podem oferir és tenir la ciutat en 
condicions, ordenada, modèlica quan a la prestació de serveis.  
 
 
Elisabet Millà 
Registre 11511 
Per al PSC 
 
Preguntes pel Ple 
Pel grup socialista 
 

• Per fer front a la crisi econòmica fareu servir el criteri del govern 
estatal i congelareu els salaris dels alts càrrecs municipals? 



No tenim prevista aquesta possibilitat. Hi ha un conveni que regula els pactes i 
condicions socioeconòmiqes per part dels treballadors, i nosaltres ens remetem 
al que diu el conveni en aquest sentit, per tant, farem el que diu el conveni 
acordat amb els sindicats. No tenim prevista aquesta congelació. Bé, 
comentava l’Alcaldessa que és veritat, el cas del Gerent, amb el nou conveni se 
li va congelar el salari, el conveni aprovat per unanimitat per tots els sindicats 
recentment. 
 

• El dia 30 de juny a 2/4 d’onze del matí vaig rebre una trucada des de 
l’Ajuntament per a convocar-me per la sessió de constitució del 
Consell Escolar Municipal que s’havia de celebrar el mateix dia 30 
al vespre. Quin va ser el motiu pel qual es van convocar als 
membres (almenys alguns) del Consell Escolar Municipal el mateix 
dia que s’havia de celebrar, per telèfon i sense cap ordre del dia? 

 
Bé, el departament el que em diu a mi és que el 25 de maig, segons la nota 
que em van passar, hi va haver una convocatòria que es va repartir a les 
bústies dels membres del Consell Escolar, i que possiblement es va fer el 
recordatori per telèfon. Aquesta és la informació que m’han passat. No obstant 
això, queda clar que no hi va haver quòrum per celebrar el Consell Escolar. La 
nova sessió serà al setembre i demanem disculpes per no haver avisat 
adequadament o amb temps suficient, si és que és el seu cas.  
 
REGISTRE 11525 
ÓPTICA RUFFO, SL 
PER AL PSC 
 
EXPOSICIÓ: 
 
Ante la impasibilidad del Ayuntamiento Esplugues e ineficacia de la 
Policía Local, por la delincuencia, consumo de alcohol y drogas en vía 
pública, y el gamberrismo en la zona circundante al metro de Can Vidalet 
 
DOCUMENTS QUE ACOMPANYA: 
 
560 Firmas que se suscriben a la reivindicación 
 
SOL·LICITUD: 
 
Acciones inmediatas para la solución del problema y acciones duraderas, 
no parches. 
 
 
Registre 11568 
Ana Hernández Agustín 
 
En relación al escrito 11525 registrado el día 14 de julio del 2008 a las 
11:58 horas la pregunta que deseábamos formular es la siguiente: 
Teniendo en la esquina de la calle Maladeta con Hortensia un grupo de 
individuos adictos al alcohol y a las drogas que están continuamente 



molestando a la vecindad y a los comercios de la zona tanto de día como 
de noche, nuestra pregunta es qué solución nos pueden ofrecer para este 
problema que llevamos arrastrando muchos años? 
 
Bé, jo crec que amb la formulació de la seva pregunta queda clar quin és 
l’objecte de les molèsties que es provoquen en un sector de Can Vidalet per 
part d’una sèrie de gent que, encara que resideixi al barri, té les 
característiques d’una certa indigència. La policia local i els Mossos d’Esquadra 
estan tractant aquest tema i en aquest sentit ens diuen que hi estan al damunt. 
La instrucció que es dóna des de l’equip de govern és eradicar aquesta 
problemàtica que afecta concretament a la confluència dels carrers Maladeta i 
Hortènsia, a la sortida del metro. Li puc dir que està clar que no hi ha passivitat 
per part de la policia local, hi ha hagut identificacions i hi ha hagut fins i tot  
detenció d’alguns d’aquests individus que són, d’altra banda, residents del 
barri, ja li he dit, i que incompleixen les normes de convivència ciutadana, i que 
si més no, el que sí farà la policia local coordinada amb els Mossos serà 
incrementar les mesures i les actuacions a la zona fins eliminar aquest 
problema.  


